

A GENERATION COMMITTED TO THE ART OF LIFE MANAGEMENT

GRADE 7 NEWSLETTER



24-28 January

	LT Lobalitary				
LANGUAGE ARTS PROGRAM		Tests			
Essential Question	What can cause a sudden change in someone's life?	Day	Date	Tests	
Unit / Lessons	Unit 3 Whole class learning "A Christmas Carol: Scrooge and Marley, Act I"	Mon			
Analyze Craft and Structure	Text structure: dialogue in drama	Tues			
Writing	journal 5	Wed			
Concept Vocab/ Word Study	covetous- resolute- mororse- impossible- miser-malcontent- Latin prefix "mal-"	Thurs			
Conventions	Subject- verb agreement	Projects		ects	
Anchor Book	N/A	Day	Date	Subject	
Listening/Speaking	Discussion of Close Read of the reading selection	Thurs	28/0	English	
Notes:	Hand in Trimester 2 project (written) Thursday 28 January				
Mathematics			Life Management		
Topic	Chapter 5	Plan your studies. Use the weekly student planner to your advantage.			
Lessons	5-1 Ratios & 5-2 Unit Rates and Proportional Reasoning.				
Objective	- To write ratios and use them to compare quantities To find unit rates and unit costs using proportional reasoning.				
Graded Assignments	Graded work 3, is found in Google classroom week 17 and must be submitted no later than Monday 1st of February.	Health Focus			
Notes:	Graded Work 3, can be found in Google Classroom, Math, Week 17. Due date is February 1.	Keep your mask on. Wash your hands. Social distance.			
Science			IC	Т	
Unit/ Chapter	3: Reproduction and Growth]			
Lesson:	3.1: Patterns of Reproduction	Google sheet : Working with functions.			
Objective:	Analyze and investigate how organisms reproduce either sexually or asexually and how these reproductive processes result in the transfer of genetic information to their offspring. Develop and use models to describe how asexual reproduction results in offspring that are genetically identical while sexual reproduction results in offspring with genetic variation.				
Vocabulary	asexual reproduction, sexual reproduction, fertilization, genes, traits, inheritance, alleles, dominant, recessive	Art			
Assignments/ Experiment	1. CW 1 on lesson 3.1during Zoom 2. AT HOME: Savvas Interactivity: lesson 3.1 due on Thursday 3. AT HOME: Video Notes GF due on Thursday	Art inspired by famous artist: Clarice Cliff			
Notes:	Watch the lesson video, complete the video notes and the video notes Google Form by Zoom Session 2. Ensure you complete the Savvas Interactivity by Thursday at the latest.				
			P.	E	
Chapter/Lesson	4.1 Central America and the Caribbean				
Objectives	Describe the major physical features of the region. Identify the natural disasters that occur in the region. Describe the negative effects of farming on the environment.	Boys: Fitness / Girls: Fitness			
	1				
CW/HW	Google form 4.1	1			



جيل ملتزم بفن إدارة الحياة

خطة العمل الأسبوعي الصف السابع 28-24 من يناير



التربية الإسلامية اختبار ات الموضوع: أودي صلاتي صحيحة اقتداء بالنبي صلى الله عليه وسلم التاريخ الامتحان اليوم الواجب: حل ورقة العمل (تطبيق*ي*) الإثنين صادر التعلم: الثلاثاء القرآن الكريم الأربعاء الواجب: نسخ الايات مع حفظها الموضوع: سورة المعارج (1 - 7) الخميس الاجتماعيات المشاريع التاريخ اليوم الموضوع:حضارة جنوب غرب شبة الجزيرة العربية (بلاد اليمن) ص85-87 الواجب : لايوجد واجب اللغة العربية التكليفات الموضوع/ التناول اليوم قراءة ومشاهدة (النورس المهاجر) (2-2) ص 114 اسم الدرس الواجب موجود على google الحصة الأولى classroom المهارة يحدد موقع المعلومات الضمنية ويختارها من النصوص ومصادر والمخطّطات البيانية zoom - power point التعلم قراءة ومشاهدة (المعيار 2-3) اسم الدرس الحصة الثانية يربط بين معلومات ضمنيه في النص من خلال تحديد اوجه المهارة ومصادر التعلم point -aooale docs لغتي الجميلة (3-5) (الهمزة المتوسطة على الألف - على اسم الدرس الحصة الثالثة المهارة يستخدم الأسلوب المناسب وقواعد النحو والهجاء التي تدرب عليها وعلامات الترقيم وأدوات الربط في كتابة نص ما ومصادر التعلم zoom- power point لغتي الجميلة (3-5) (الفعل المضارع المنصوب والمجزوم) اسم الدرس الحصة الرابعة يستخدم الأسلوب المناسب وقواعد النحو والهجاء التي تدرب المهارة عليهًا وعلامات الترقيم وأدوات الربط في كتابة نص ما ومصادر zoom-power point التعلم سَتَعْلَمُ أَنَّكَ عَلَى الطَّرِيْقِ الصَّحِيْحِ عِنْدَمَا يُصْبِحُ النَّوْمُ إِزْعَاجًا لَكَ.